


























 
      Owner - Rules Acknowledgment 

 
 
As a registered Owner of unit               at Building ______, I understand that all registered residents 
MUST follow and are responsible for their Visitors to follow all rules and regulations outlined in the 
Resident’s Handbook. Of particularly importance are the following rules: 
 

 Recycling Rules:   
1.  DO NOT put anything into the chute larger than a 20” diameter plastic garbage bag.  
2. CARDBOARD boxes must be flattened, tied or bagged and brought down to Ground floor garbage 

room 
3. Only dry recyclable materials/cans/paper/bottles can be put into the recycling chute. 
4. DO NOT leave garbage in the garbage room. If chute is out of service or closed for the night, please 

come back another time with your garbage. 
 Balcony Rules:    

1. ONLY patio furniture and plants are allowed. No storage of bicycles, boxes or any personal items.   
2. DO NOT hang or dry clothes. 
3. DO NOT throw anything off the balcony including cigarettes and garbage. 
4. NO barbecue allowed 
5. NO using excessive water to wash balcony (to avoid nuisance to lower level units) 

 Rules for Pets:    
1. Pets MUST be carried throughout all of the building’s common areas.  
2. Please be mindful of any noises (i.e. barking) that your pet may make. Continual disturbance from 

pet noises can warrant removal of pet from property.  
 Smoke Free Building Rule:  

1. Building has passed smoke-free building rule as at July 23, 2018 
2.  Smoking of tobacco, cannabis and electronic cigarettes are strictly prohibited on building property 

including inside units, balconies and common areas.  
垃圾回收條例：   
1. 禁止將體積大過 20 英寸的垃圾袋推入垃圾通道。 
2. 紙箱/紙盒必須在壓扁，捆綁之後送到一樓的垃圾房。 
3. 只有可回收物品（報紙，瓶子，罐頭盒等）才可以放入回收物品通道。 
4. 請不要把垃圾放在槽房地上。如果垃圾槽操作不靈或停止服務，請稍後回來再用。 
露天/陽台使用條例： 
1. 露天/陽台只可擺放小型植物和庭院家具。 禁止儲放私人自行車，紙箱，家具，輪胎等私人雜物。  
2. 禁止晾曬衣服。 
3. 禁止在露天/陽台往外/下仍煙頭及雜物。 
4. 陽台上禁止燒烤 
5. 請不要用過多水洗地或澆花，以免對樓下住宅會做成滋擾 
飼養寵物的規定：  
1. 公共區域例如大廳/樓層走廊/電梯間/游泳池/桌球室內必須懷抱寵物。 
2. 請注意寵物發出的音量（例狗吠聲）。如寵物發出過大噪音，大廈有權要求把小動物移走。 
違禁吸煙規則: 
1. 此大廈違禁在單位，陽台和公共設施內吸煙（包括煙草，大麻和電子煙） 

 
Signature: ____________________________________     Date: ________________________________ 
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